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Sfinansowano ze środków KWW Aktywny Samorząd 24

W Kozienicach poWstaje Kręgielnia!!!
W Kozienicach, na tere-

nie Ośrodka Rekre-
acji i Turystyki KCRiS, nad 
Jeziorem Kozienickim, po-
wstanie kręgielnia.  W trak-
cie jest postępowanie prze-
targowe, które ma wyłonić  
wykonawcę zadania. 

Jak zapowiada burmistrz Piotr 
Kozłowski prace nad nowym 
obiektem mają zakończyć się  
w 2025 roku.

- Nowoczesny obiekt, w któ-
rym znajdą się m.in. kręgielnia, 
boiska do squasha, sala do dar-
ta i bilarda, będzie spełnieniem 
oczekiwań, a nawet marzeń, 
wielu mieszkańców. Po Parku 
Rekreacyjno-Sportowym to ko-
lejna innowacyjna, samorządo-
wa inwestycja, która z pewnoś-
cią wzmocni wizerunek Kozienic  
i wpłynie na jakość życia miesz-
kańców – mówi burmistrz. 

Przedsięwzięcie zakłada bu-
dowę dwukondygnacyjnego bu-
dynku z dźwigiem osobowym  
i łącznikiem z istniejącym pensjo-
natem. Poza czterotorową krę-
gielnią, dwoma kortami do gry  
w squasha i salą do gry w bilarda  
i darta, w obiekcie znajdą się rów-
nież: multifunkcyjna strefa foyer 
z bufetem, szatnią i strefą wypo-
czynkową, sala konferencyjna, 
zaplecze sanitarne z szatniami  
i natryskami, pomieszczenia 
techniczne i gospodarcze. Kuba-
tura obiektu to 7432,29 m3. 

– Kozienicki Ośrodek jest wy-
jątkowym miejscem na mapie 
Kozienic, dlatego koncepcji jego 
modernizacji poświęciliśmy wiele 
czasu – mówi burmistrz - Nowy 
obiekt będzie harmonijnie wpi-
sany w istniejący kontekst par-
kowo-leśny, a swoim wyglądem 

będzie łączył współczesne trendy 
z duchem naszej gminy. 

Na terenie Ośrodka na Jezio-
rem Kozienickim od kilku lat 
prowadzone są przedsięwzięcia 
poprawiające standard obiektu  
i oferowanych usług. W ubiegłym 
roku oddano do użytku nowo-
czesny plac zabaw. W I. kwartale 
tego roku rozpoczęły się roboty 
budowlane związane z budową 
nowych domków wypoczynko-
wych i wielofunkcyjnego boiska. 
Prace zostaną zakończone w tym 
sezonie. Budynek „kręgielni” jest 
kolejnym etapem prac, które 
uzupełnią funkcjonalnie kozieni-
cki kompleks wypoczynkowy. 
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Ukazujemy się na terenie subregionu radomskiego w 243 punktach dystrybucji
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MOTORYZACJA

RÓŻNE

• KUPIĘ STARE MOTOCYKLE A 
TAKŻE CZĘŚCI I POZOSTAŁOŚCI 
PO NICH. TEL. 795-529-520
• Kupię stare motocykle, moto-
rowery, części. Tel. 663-999-631
• Kupię STARE MOTOCYKLE I SA-
MOCHODY wsk, mz, simson, mo-
torynka itp FIAT, POLONEZ. Ciąg-
niki rolnicze. Tel. 721 029 688
• Sprzedam dętkę do ciągnika 
dużą. Tel. 668-803-997

• Sprzedam: ekspres do kawy 
kolbowy, młynek do kawy, piec 
konwekcyjny mikrofalowy, lampy 
wiszące drewniane, witrynę cu-
kierniczą igloo. Tel. 695 860 165
Sprzedam opryskiwacz 400 l oraz 
k©óliki młode + samiec srokacz. 
Tel. 660-539-384
• Sprzedam 2 szlifierki stołowe 
(mało używane), moc 180 W 
(220 V) w cenie 180 zł i 150 zł. 
Tel. 515-687-411
• Sprzedam kataklog - samouczek 
pt. “Nauka gry na keyboardzie” - 
24 lekcje (zawiera objaśnienia 
i nuty wraz z nagraniami na ka-
setach). Cena do uzgodnienia.   
Tel. 515-687-411
• Sprzedam katalog - kurs kom-
puterowy krok po kroku. 24 czę-
ści tematyczne. Cena do uzgod-
nienia. Tel. 515-687-411
• Sprzedam uchwyty do pił tra-
kowych, 10 kompletów  z kli-
nami. Cena do uzgodnienia.  
Tel. 509-113-924
• Sprzedam: brama z furtką, 
(4 przęsła), sedes, umywalka 
kompletna, drewno na opał.  
Tel. 668-803-997
• Sprzedam stemple budowlane 
3.1 m. 3.5 m.. Tel. 510-611-900
• Sprzedam rower BMX. Cena do 
uzgodnienia. Tel. 606-743-998

NIERUCHOMOŚCI

• Zamienię mieszkanie przy ul. 
Kochanowskiego w Kozienicach, 
4 pokoje 77m² (parter), na 2 
okoje na parterze lub I piętrze 
na os. Piaski w Kozienicach.  
Tel. 793-028-500
• Sprzedam dom całoroczny 170 
m² z działką ok. 750 m² w pięknej 
okolicy nad Radomką. Cena do 
uzgodnienia. Tel. 502-174-336
• Sprzedam mieszkanie, Os. 
Energetyki, piękne okoli-
ce, 3 pokoje z kuchnią 60 m².  
Tel .500-590-165
• Sprzedam działkę budowlaną 
w Chinowie, 2000 m². Cena do 
uzgodnienia. Tel. 728-789-998
• Na sprzedaż mieszkanie 2-po-
kojowe własnościowe (blok), 
46m², III piętro, przy ul. Koper-
nika (Kozienice - Os. Energety-
ki). Piękny, nowoczesny balkon. 
Bardzo atrakcyjna lokalizacja 
- szkoła, przedszkola, apteka, 
przychodnia, poczta oraz bardzo 
duża ilość sklepów i marketów. 
Możliwość sprzedaży z umeblo-
waniem. Cena do uzgodnienia. 
Tel. 505-299-275
• Sprzedam 2 ha ziemi ornej w 
Holendrach Kozienickich. Cena 
do uzgodnienia. 
Tel. 883-240-755

• Sprzedam dom z budynkami 
gospodarczymi i garażem położo-
ne w Holendrach Piotrkowskich 
29, trasa Kozienice-Świerże Gór-
ne, po pow. 4000 m². Cena do 
uzgodnienia. Więcej informacji 
pod nr tel. 789-385-846
• Sprzedam dom z budynkami 
gospodarczymi o powierzchni 19 
Ar. Położone w Ruda 26 koło Ko-
zienic. Tel. 510-722-133
• Sprzedam działkę rolno-bu-
dowlaną o powierzchni 1,12 ha, 
(szer. 25 mb), przeznaczoną na 
zabudowę jednorodzinną i za-
grodową, poł. w miejsc. Brzóza 
przy ul. Parcela. Media - wodo-
ciąg i światło - w działce. Cena do 
uzgodnienia. Tel. 697-001-702
• Sprzedam mieszkanie 3-poko-
jowe, 58.9 m², ul. Konarskiego 
lub zamienię na kawalerkę lub 
mieszkanie 2-pokojowe do 40 
m². Blisko jest szkoła, przedszko-
le, żłobek, przychodnie lekarskie, 
sklepy. Tel. 696-146-200
• Sprzedam działkę - Jani-
ków 1200m2, wszystkie me-
dia - cena do uzgodnienia.  
Kontakt: 504-567-332
• Sprzedam działki budowlane w 
Janikowie 1200m². Tel. 604-181-
478 lub 503-124-381

• Sprzedam silnik z reduktorem 
1.1. KW, 2 szt., cena do uzgod-
nienia, tel. 509 113 924
• Sprzedam nową lampę tylną 
(lewą) do VW POLO 9N (okular-
nik) oraz elektryczne lusterko 
boczne (prawe) z lekko uszkodzo-
ną obudową. Cena za w/w części 
100 zł, dodam do kompletu in-
strukcję obsługi VW POLO 9N. 
Tel. 515-687-411
• Sprzedam bale z rozbiór-
ki / zmywarkę wolnostojącą 
Bosch / stolik rozkładany / lo-
dówkę. Cena do uzgodnienia,  
tel. 795 - 169 - 522

PTTK Oddział w Kozienicach zaprasza do udziału w
i rajdzie Śladami pawła Klimczuka

Rajd odbędzie się 25 kwietnia 
(czwartek), a przewodnikiem na 
trasie będzie Ewelina Matuszkie-
wicz prawnuczka Pawła Klimczu-
ka. Wyruszymy na trasę Opactwo 
– Budnik - Witle – Przewóz – Wi-
sła – Przewóz – Kępice – Posiołek 
– Opactwo (9 km). Na uczestni-
ków będzie czekał test z wiedzy 
o trasie rajdu i Pawle Klimczuku.

Zgłoszenia do 22 kwietnia (po-
niedziałek).

Wpisowe:
* 20 zł - członkowie PTTK
* 30 zł - pozostali uczestnicy
Liczba miejsc ograniczona.
Szczegóły w regulaminie na na-

szej stronie internetowej www.

kozienice.pttk.pl
Rajd dofinansowany ze środ-

ków Gminy Kozienice w ramach 
otwartego konkursu ofert na re-

alizację zadań publicznych.
Paweł Klimczuk urodził się w 

1881 roku w okolicy miasta Sokal 
(obecna Ukraina, obwód Lwow-
ski). 44 lata swojego życia związał 
z Kozienicami gdzie pracował jako 
inspektor szkolny. Jego żywymi po-
mnikami są funkcjonujące do dziś 
dwie szkoły: PSP nr 1 im. Urszuli 
Kochanowskiej oraz PSP nr 2 im. 
Króla Zygmunta Starego. Miłość 
Pawła Klimczuka do ziemi kozie-
nickiej zaowocowała powstaniem 
książki „Nasz Powiat” - pierwszej 
traktującej o krajoznawczych wa-
lorach powiatu kozienickiego, 
własnoręcznie zilustrowaną akwa-
relami przez autora.

TOWARZYSKIE

PRACA

Korepetycje z matematyki 
(szkoła podstawowa 

i średnia)
Dojeżdżam na terenie 

Kozienic, Radomia, Pionek… 
Tel. 798-643-891

• Facet 50 lat pozna kobietę z 
Kozienic i okolic. Proszę o SMS-y. 
Tel. 508-615-325
• Mężczyzna 57 lat, finansowo 
niezależny. Poznam Panią bez 
nałogów. Tel. 535-635-331

• Pracownik do produkcji   
szamb betonowych, Klwaty.  
Bardzo dobre zarobki! 
Tel. 517 249 095

polsKa cegŁa ŻYtKoWice
zatrudni:

KieroWniKa zMianY
Wymagane wykształcenie średnie

tel. kontaktowy 600 030 838

polsKa cegŁa ŻYtKoWice
zatrudni:

eleKtrYKa
tel. kontaktowy 600 030 838

tel. 517 249 095
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po WYBorach…
przedstawiamy zestawienie wyników wyborów samorządowych na terenie, jaki pokrywa dystrybucja tygodnika oKo, 

czyli w powiecie kozienickim oraz w gminach jastrzębia, jedlińsk i pionki oraz w mieście pionki.

POWIAT KOZIENICKI

Burmistrzowie
W tegorocznych wyborach mieszkańcy 
powiatu kozienickiego po raz pierwszy 
wybierali aż trzech burmistrzów, ponie-
waż pojawiły się oprócz Kozienic dwa 
nowe miasta: Magnuszew i Głowaczów, 
przy czym tylko w tym ostatnim mieście 
wybory udało się rozstrzygnąć w pierw-
szej turze.

W Kozienicach w II turze spotkają się Piotr 
Kozłowski (5612 głosów, 43,16%) i Ma-
riusz Prawda (4188 głosów, 32,21%). Spo-
śród pozostałych kandydatów na urząd 
burmistrza Marcin Łukasiewicz uzyskał 1 
894 głosy (14,56%), a Tomasz Trela 1 310 
głosów (10,07%).

W Magnuszewie do II tury wyborów prze-
szli Marek Drapała (1016 głosów, 29,76%) 
i Wojciech Wachnik (720 głosów, 21,09%). 
Spośród pozostałych kandydatów na 
urząd burmistrza Beata Bogucka uzyskała 
666 głosów (19,51%), Bernard Wdowiak 
586 głosów
(17,16%), zaś Mariusz Talaga 426 głosów 
(12,48%).

W Głowaczowie wybory przyniosły roz-
strzygnięcie w pierwszej turze  -  na sta-
nowisko burmistrza został Hubert Czubaj, 
uzyskując 2207 głosów (63.08%). Jego 
kontrkandydat, Karol Wysocki, uzyskał 1 
292 głosów (36,92%).

Wójtowie
We wszystkich gminach powiatu kozieni-
ckiego wójtowie wybrani zostali w pierw-
szej turze.

W gminie Garbatka-Letnisko zwycię-
żyła Teresa Fryszkiewicz (1270 głosów, 
54,09%), w gminie Grabów nad Pilicą Eu-
zebiusz Strzelczyk (1 210 głosów, 53,23%), 
w gminie Sieciechów Arkadiusz Guba 
(1468 głosów, 79,39%), w gminie Gnie-
woszów zaś Marcin Gac (1461 głosów, 
85,14%). W tym ostatnim wypadku, z po-
wodu braku kontrkandydata, wybory po-
legały, zgodnie z Kodeksem Wyborczym, 
na głosowaniu “za” lub “przeciw” kan-
dydatowi. Głosów przeciw oddano tutaj 
255.

Rada Powiatu
Przedstawiamy poniżej nazwiska kandy-
datów, którzy w wyborach do Rady Powia-
tu Kozienickiego uzyskali mandaty oraz 
liczbę oddanych na nich Państwa głosów.

Z KW Prawo I Sprawiedliwość:
BOGACKI Cezary (Liczba głosów: 593)
KRAWCZYK Monika Agnieszka (Liczba gło-
sów: 945)
WOLSKI Krzysztof Piotr (Liczba głosów: 1 
079)
ZAWODNIK Emanuel Damian (Liczba gło-
sów: 573)
ŚMIECH Jerzy (Liczba głosów: 1 072)
BEBELSKA Małgorzata Eulalia (Liczba gło-
sów: 384)

Z Koalicyjnego Komitetu Wyborczego 
Trzecia Droga Polska 2050 Szymona Ho-
łowni - Polskie Stronnictwo Ludowe:
DZIEDZICKI Mirosław (Liczba głosów: 688)
TROCIŃSKI Waldemar (Liczba głosów: 
812)
CZECHYRA Joanna (Liczba głosów: 786)

Z KWW Forum Ziemi Kozienickiej:
SZEWCZYK Mieczysław (Liczba głosów: 
282)
JUNG Andrzej Tadeusz (Liczba głosów: 
450)
KUŹMIŃSKI Marek Jan (Liczba głosów: 
773)
ŚMIETANKA Tomasz Józef (Liczba głosów: 
1 386)

Z KWW „Kozienicka Inicjatywa Samorzą-
dowa Piotra Kozłowskiego”:

GÓRKA Mirosław Stanisław (Liczba gło-
sów: 574)
STĘPIEŃ Dorota (Liczba głosów: 586)
WOJCIESZEK Robert (Liczba głosów: 929)
Z KW Praworządny Powiat Miasto I Gmi-
na:
MAŁAŚNICKI Józef Grzegorz (Liczba gło-
sów: 564)

Rada Miejska
Przedstawiamy poniżej nazwiska kandy-
datów, którzy uzyskali mandaty w wybo-
rach do Rady Miejskiej w Kozienicach oraz 
liczbę oddanych na nich Państwa głosów.

Z KW Prawo I Sprawiedliwość:

MATERA Artur Piotr (Liczba głosów: 369)
ZAJĄC Ryszard Janusz (Liczba głosów: 235)
PTASZEK Mariusz (Liczba głosów: 270)
KUŹNAR Stanisław (Liczba głosów: 273)
OGÓREK Marcin Mirosław (Liczba głosów: 
415)
KAPUSTA Marek Paweł (Liczba głosów: 
292)
GRYCH Adrianna Helena (Liczba głosów: 
225)

Z Koalicyjnego Komitetu Wyborczego Ko-
alicja Obywatelska:
WOŁOS Renata Katarzyna (Liczba głosów: 
212)
TRELA Tomasz Stanisław (Liczba głosów: 
222)
MALEC Ewa (Liczba głosów: 304)

Z KWW Forum Ziemi Kozienickiej:
KOZIEŁ Artur (Liczba głosów: 289)
ZAJĄC Krzysztof Anatol (Liczba głosów: 
445)
PRAWDA Mariusz Andrzej (Liczba głosów: 
337)
WACH Jerzy Artur (Liczba głosów: 206)
CZERWIŃSKI Igor Marek (Liczba głosów: 
311)
WRONA Grzegorz (Liczba głosów: 227)

Z KWW „Kozienicka Inicjatywa Samorzą-
dowa Piotra Kozłowskiego”:
KOZŁOWSKI Piotr (Liczba głosów: 224)
KUREK Grzegorz Sławomir (Liczba głosów: 
288)
SUCHERMAN Rafał Piotr (Liczba głosów: 
246)
GOLIK Janina (Liczba głosów: 168)
GREGORCZYK Zdzisław Stanisław (Liczba 
głosów: 283)

GMINA JASTRZĘBIA

W wyborach Wójta Gminy Jastrzębia zwy-
ciężył w I turze Wojciech Ćwierz, uzysku-
jąc 2 161
głosów (59,96%). Jego kontrkandydat-
ka Agnieszka Pasek uzyskała 1 443 głosy 
(40,04%).

Rada Gminy Jastrzębia
Przedstawiamy poniżej nazwiska kandy-
datów, którzy uzyskali mandaty w wybo-
rach do Rady Gminy Jastrzębia oraz liczbę 
oddanych na nich Państwa głosów.

Z KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ:
PIETRUSZEWSKI Cezary Sylwester (Liczba 
głosów: 270)
BONIECKA Eliza Urszula (Liczba głosów: 
73)
CENCELEWICZ Hanna Teresa (Liczba gło-
sów: 78)
MICHALSKI Łukasz (Liczba głosów: 111)
OLCZYK Mariola Małgorzata (Liczba gło-
sów: 118)
ZIÓŁEK Tadeusz (Liczba głosów: 160)

Z KWW RAZEM DLA GMINY JASTRZĘBIA:

KRUK Agnieszka (Liczba głosów: 83)
WÓJCIK Agnieszka Iwona (Liczba głosów: 
106)
KUCHCIK Bartłomiej (Liczba głosów: 100)
BANACH Ewa Justyna (Liczba głosów: 79)
BUZOR Walenty Franciszek (Liczba gło-
sów: 201)

BOROWSKA Teodozja (Liczba głosów: 
150)
GOLEC Krzysztof Janusz (Liczba głosów: 
163)

Z KWW AKTYWNY SAMORZĄD 24:
KAMIŃSKI Łukasz Emil (Liczba głosów: 
164)

Z KWW DĄBROWA KOZŁOWSKA-MÓJ 
DOM:
WOŹNIAK Marcin (Liczba głosów: 97)

GMINA JEDLIŃSK

Wyborów Wójta Gminy Jedlińsk nie uda-
ło się rozstrzygnąć w I turze. W turze II 
spotkają się zatem Kamil Dziewierz, któ-
ry uzyskał 3 031 głosów (48,95%) i Teo-
dozja Bień, która zdobyła 1888 głosów 
(30,49%). Trzeci kandydat, Paweł Wójcik, 
uzyskał 1 273 głosy (20,56%).

Rada Gminy Jedlińsk
Przedstawiamy poniżej nazwiska kandy-
datów, którzy uzyskali mandaty w wybo-
rach do Rady Gminy Jedlińsk oraz liczbę 
oddanych na nich Państwa głosów.

Z KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ:
OFIARA Ewa (Liczba głosów: 257)
RĘDZIA Robert Piotr (Liczba głosów: 218)
FILOZOF Iwona Małgorzata (Liczba gło-
sów: 227)
KUCHARCZYK Mateusz (Liczba głosów: 
157)
PLEWIŃSKI Tomasz Waldemar (Liczba gło-
sów: 128)
ŻUROWSKA Lidia Dorota (Liczba głosów: 
235)
GUT Grzegorz (Liczba głosów: 195)
KOŁODZIEJSKA Barbara Zofia (Liczba gło-
sów: 193)
DREWNOWSKI Marcin Jacek (Liczba gło-
sów: 177)

Z KKW TRZECIA DROGA PSL-PL2050 SZY-
MONA HOŁOWNI:
PODGÓRZEC Grzegorz (Liczba głosów: 
292)
DRYJA Justyna Anna (Liczba głosów: 135)

Z KWW AKTYWNY SAMORZĄD 24:
ŁOBODA Elżbieta (Liczba głosów: 194)
RODAK-BRODA Anna Danuta (Liczba gło-
sów: 162)

Z KWW MACIEJA MAKULSKIEGO:
MAKULSKI Maciej Krzysztof (Liczba gło-
sów: 212)

Z KWW RAZEM MOŻEMY WIĘCEJ:
MAJ Agnieszka (Liczba głosów: 181)

GMINA PIONKI

W wyborach Wójta Gminy Pionki w I turze 
zwyciężyła Katarzyna Konopska, uzyskując 
2245 głosów (50,42%). Jej kontrkandydat, 
Piotr Krakowiak, uzyskał 2208 głosów 
(49,58%).

Rada Gminy Pionki
Przedstawiamy poniżej nazwiska kandy-
datów, którzy uzyskali mandaty w wybo-
rach do Rady Gminy Pionki oraz liczbę od-
danych na nich Państwa głosów.

Z KWW KATARZYNY KONOPSKIEJ:
GRZYBOWSKI Rafał (Liczba głosów: 164)
CYBULSKI Wiesław (Liczba głosów: 146)
ROGALA Michał (Liczba głosów: 133)
WASZCZAK Katarzyna (Liczba głosów: 
105)
MRÓZ Katarzyna Maria (Liczba głosów: 
142)
KRAWIEC Agata (Liczba głosów: 144)
DĄBROWSKI Konrad Adam (Liczba gło-
sów: 208)
ORLIK Agata (Liczba głosów: 206)
JELEŃ Monika (Liczba głosów: 198)
CZYŻEWSKA Lidia Alicja (Liczba głosów: 
214)

Z KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ:
DRAB Rajmund Emil (Liczba głosów: 103)
STÓJ Krzysztof (Liczba głosów: 201)
ŁOŻYCKA Agnieszka Grażyna (Liczba gło-
sów: 84)
KRAKOWIAK Piotr (Liczba głosów: 207

Z KWW ŁUKASZA WROCHNY:
WROCHNA Łukasz Bernard (Liczba gło-
sów: 113)

MIASTO PIONKI

Wyborów Burmistrza Miasta Pionki nie 
udało się rozstrzygnąć w I turze. W II turze 
spotkają się zatem Robert Kowalczyk, któ-
ry uzyskał 2 615 głosów (37,62%) i Łukasz 
Miśkiewicz, który zdobył 2 501 głosów 
(35,98%). Spośrdo pozostałych kandyda-
tów Tomasz Łyżwa uzyskał 1 020 głosów 
(14,67%), zaś Tomasz Wyroślak 816 gło-
sów (11,74%).

Rada Miasta Pionki
Przedstawiamy poniżej nazwiska kandy-
datów, którzy uzyskali mandaty w wybo-
rach do Rady Miasta Pionki oraz liczbę 
oddanych na nich Państwa głosów.

Z KWW ROBERTA KOWALCZYKA STAWIA-
MY NA PIONKI:
GOLA Iwona (Liczba głosów: 198)
JAROSZEK Dawid (Liczba głosów: 175)
SZAŁABAJ Włodzimierz (Liczba głosów: 
169)
MYŚLIWIEC Kazimierz Marian (Liczba gło-
sów: 178)
PANUFNIK Kamil (Liczba głosów: 172)
SADOWSKI Marcin (Liczba głosów: 149)
GUZA Piotr Przemysław (Liczba głosów: 
151)

Z KWW PIONKI Z NOWĄ ENERGIĄ:
PANUFNIK Kamil (Liczba głosów: 108)
JANCZYKOWSKA Ewa Antonina (Liczba 
głosów: 169)

Z KWW TOMASZA WYROŚLAKA - Z MIŁO-
ŚCI DO PIONEK:
SZCZYPIÓR Jarosław Jerzy (Liczba głosów: 
162)

Z KWW NIEZALEŻNY:
BIŃKOWSKI Krzysztof (Liczba głosów: 148)
WYDMUCH Iwona Marzena (Liczba gło-
sów: 181)
CYBULSKI Dominik Marek (Liczba głosów: 
158)

Z KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ:
KOBYLAS Paweł Marian (Liczba głosów: 
165)
SZYMAŃSKI Jerzy Marian (Liczba głosów: 
154)

SEJMIK WOJEWÓDZTWA MAZOWIECKIEGO

W okręgu wyborczym nr 5 (obejmującym 
cały teren naszej dystrybucji) w wyborach 
do Sejmiku Województwa Mazowieckie-
go mandaty uzyskali:

Z KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ
KOWALSKI Jakub Piotr (Liczba głosów: 48 
145)
MIERZEJEWSKI Łukasz (Liczba głosów: 28 
999)
WIETRAK Edyta Ewa (Liczba głosów: 12 
335)
MURAWSKA Magdalena Maria (Liczba 
głosów: 12 811)

Z KKW TRZECIA DROGA PSL-PL2050 SZY-
MONA HOŁOWNI
PAPIS Piotr (Liczba głosów: 17 333)

Z KKW KOALICJA OBYWATELSKA
RAJKOWSKI Rafał Piotr (Liczba głosów: 42 
360)
NOWACKA Magdalena Beata (Liczba gło-
sów: 7 880)
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sztandar dla Kozienic na 475-lecie Miasta

Jak podkreśla burmistrz Piotr 
Kozłowski, obok takiej rocznicy 
nie można było przejść obojęt-
nie, a nadanie sztandaru uzna-
no za możliwie najbardziej za-
szczytny sposób upamiętnienia  
jubileuszu:

- Sztandar w tradycji narodu 
polskiego, uosabia więzi ludzi i 
reprezentuje najwyższe warto-
ści: tradycję, godność i honor. 
Tym wyjątkowym gestem, sym-
bolicznie łączymy przeszłość z 
teraźniejszością, tworzymy po-
most ku przyszłości i trwale za-
pisujemy rok obchodów 475-le-
cia w historii naszej wspólnoty.

Ważną dla lokalnego samo-
rządu uroczystość nadania 
sztandaru rozpoczęła msza św. 

w intencji mieszkańców, odpra-
wiona w Kościele pw. Św. Krzyża  
w Kozienicach. Msza konce-
lebrowana była przez księży 
proboszczów obu kozienickich 
parafii, tj. księdza Władysława 
Sarwę oraz księdza Dariusza 
Sałka, a także proboszcza para-
fii w Brzeźnicy księdza Juliana 
Zająca, w liturgię słowa włączył 
się burmistrz Piotr Kozłowski, 
oprawę muzyczną zapewniła 
orkiestra OSP w Kozienicach. 
Poza tradycyjnym obrządkiem, 
uroczystym elementem mszy 
świętej było poświęcenie sztan-
daru przez kozienickich księży. 
Kolejna część wydarzenia od-
była się w Centrum Kulturalno-
-Artystycznym. W obecności 

obecnych i byłych samorzą-
dowców, sołtysów, przewodni-
czących osiedli, przedstawicieli 
państwowych i samorządowych 
instytucji, jednostek, firm i or-
ganizacji pozarządowych z tere-
nu gminy, przedstawicieli OSP 
oraz mieszkańców i przyjaciół 
gminy odbyło się oficjalne prze-
kazanie sztandaru. 

Na ręce burmistrza Piotra Ko-
złowskiego sztandar przekazali 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Kozienicach Rafał Sucherman 
wraz z Zastępcą Arturem Ma-
terą, następnie sztandar został 
przekazany pocztowi sztanda-
rowemu, w skład którego Bur-
mistrz powołał pracowników 
Urzędu Miejskiego w Kozieni-
cach. Przyjmując sztandar bur-
mistrz podkreślał znaczenie i 
symbolikę wydarzenia:

- W czasie, w którym na świe-
cie jest tak wiele niepokoju, na-
leży podkreślać potrzebę zgody 
i jedności. (…) Pod sztandarem, 
pragniemy jednoczyć się we 
wszystkich sprawach, które wy-
magają współdziałania i zgody, 
chcemy łączyć mieszkańców, 
wzmacniać samorządność oraz 
wspólnie i wytrwale rozwijać 
naszą małą Ojczyznę.  

Po oficjalnej prezentacji 
sztandaru miały miejsce oko-
licznościowe przemówienia 
oraz jubileuszowe gratulacje. 
Miłym momentem uroczystości 
było wręczenie zgromadzonym 
wybitych na okoliczność jubile-
uszu 475-lecia Miasta pamiąt-
kowych medali. 

- Mówiąc o Kozienicach trze-
ba mówić o historii ludzi, które 
przez wieki to miasto budo-

wali, o ludziach, którzy oddali 
swoje życie w jego obronie, o 
ludziach, którzy to miasto two-
rzą współcześnie (…). Niezlicze-
nie wiele osób na przestrzeni 
475-lat wpisało się w pejzaż 
naszego miasta. Są postacie 
bardzo znane, jest też wiele 
anonimowych, niezaprzeczalnie 
każdy swoim życiem wpłynął 
na kształt dzisiejszych Kozienic 
– przemawiał Burmistrz – Wy-
rażam wdzięczność wszystkim 
Państwu tu zgromadzonym, 
wszystkim oglądającym trans-
misję z wydarzenia – razem tak 
różni, z tak różnymi pomysła-
mi, z sukcesem tworzymy ko-
zienicką społeczność. Dziękuję 
wszystkim Państwu za codzien-
ną pracę na rzecz naszego mia-
sta i gminy.

Uroczystość uświetnił występ 
trzech tenorów koncertujących 
pod nazwą „Tre Voci”. Jak pod-
kreślali uczestnicy wydarzenia 
- jubileuszowy rok jest piękną 
lekcją historii o mieście i zobo-
wiązaniem do kreowania jego 
dobrej przyszłości.   

Zgodnie z zapowiedzią w 
roku obchodów „475-lecia 
Miasta Kozienice” gmina i pod-
ległe jednostki organizować 
będą szereg ciekawych inicja-
tyw. Informacje o wszystkich 
wydarzeniach towarzyszących 
obchodom jubileuszu miasta 
publikowane są na stronie in-
ternetowej  kozienice.pl, w me-
diach społecznościowych oraz 
w gablotach informacyjnych na 
terenie gminy.

Uroczystość nadania sztandaru Gminie Kozienice odbyła 
się w piątek, 5 kwietnia 2024 r. Wydarzenie było częścią 

obchodów, przypadającego w tym roku, jubileuszu 475-lecia 
Miasta Kozienice. 

Gmina Kozienice buduje kolejny blok mieszkalny
Nie tak dawno przekazywane były klucze do mieszkań w bloku komunalnym na ulicy Buko-

wej w Kozienicach, tymczasem już wkrótce ruszy budowa kolejnego bloku mieszkalnego
Jak przekazuje burmistrz Gmi-

ny Kozienice Piotr Kozłowski za-
kończono właśnie fazę projek-
tową, wkrótce zostanie złożony 
wniosek o pozwolenie na budo-
wę i ogłoszony przetarg:

 - Kolejny blok, to kolejna 
szansa dla obecnych i przyszłych 
mieszkańców naszej gminy na 
własne lokum, ale też szansa 
dla lokalnych przedsiębiorców 
na dobre zlecenia. Co ważne 
mieszkania będzie można wy-
nająć z opcją wykupu na atrak-

cyjnych warunkach.
Budynek zlokalizowany bę-

dzie u zbiegu ulic Sikorskiego i 
Alei Solidarności. W obiekcie 
zaprojektowano cztery kondyg-
nacje nadziemne, ponad 40 lo-
kali mieszkalnych i podziemny 
garaż. Wokół obiektu zostanie 
urządzona przyjazna dla miesz-
kańców przestrzeń. Jak podkre-
śla burmistrz zadanie jest częś-
cią przemyślanej, prospołecznej 
polityki realizowanej przez ko-
zienicki samorząd, warty uwagi 

jest fakt, że jego realizacja nie 
obciąży gminnego budżetu:

- Szacunkowy koszt inwe-
stycji to prawie 24 mln zł, ale 
co ważne  Gmina nie dołoży 
do tego ani złotówki, bowiem 
zadanie zostanie zrealizo-
wane w ramach Społecznej 
Inicjatywy Mieszkaniowej  
KZN Mazowsze Centrum.

Wg planu, prace związa-
ne z budową kolejnego blo-
ku mieszkalnego będą trwały  
około 2 lata. 
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- Cieszy mnie dobra współpra-
ca pomiędzy Gminą Kozienice,  
a kozienicką Spółdzielnią Miesz-
kaniową, która jest największym 
zarządcą nieruchomości w na-
szym mieście. Dzięki porozu-
mieniu podejmujemy działania, 
które wpływają na poprawę co-
dziennego życia mieszkańców 
i czynią to życie bezpieczniej-
szym, lepszym i bardziej kom-
fortowym – mówi burmistrz  
Piotr Kozłowski.

W ramach porozumienia, jesz-
cze w 2024 r., na Osiedlu Piaski 
- obszar pomiędzy ulicami: Ha-
mernicką, Piaskowa, Pustą i Koś-
ciuszki – wybudowane zostanie 
nieco ponad 1000 mb nowej linii 
oświetlenia ulicznego, zainsta-
lowane zostaną 44. słupy i 48. 
opraw typu led. Z kolei na Osied-
lu Pokoju - obszar pomiędzy uli-
cami: Lubelską, Konstytucji 3-go 
Maja i Batalionów Chłopskich 
– wybudowany zostanie 1400 m 
odcinek linii oświetlenia uliczne-
go, na którym zainstalowanych 
zostanie 69. słupów i 71. ledo-
wych punktów świetlnych. 

- Dziękuję Panu Burmistrzowi 
za rozpoczętą 3 lata temu naszą 
współpracę. Dzięki tej współpracy 
udało nam się wspólnie wykonać 
wymianę oświetlenia na terenie 
osiedli – przekazał prezes spół-

dzielni Andrzej Gogacz - Inwesty-
cje poprawiły bezpieczeństwo na 
terenie osiedli, co potwierdzają 
mieszkańcy - zarówno ich włas-

ne, jak i mienia, które się tam 
znajduje - wygląd estetyczny, ale i 
ekonomię, czyli opłaty za energię 
elektryczną, które spadną o 50%. 

Porozumienie, pomiędzy Gmi-
ną a Spółdzielnią, jest kontynua-
cją zapoczątkowanej w bieżącej 
kadencji samorządu współpracy, 
która obejmuje, m.in. działania 
z zakresu poprawy bezpieczeń-
stwa publicznego (rozbudowy 
oświetlenia ulicznego). Zgodnie 
z obowiązującymi porozumienia-
mi, w latach 2022 - 2024 wybu-

dowane zostanie łącznie ponad 
5,5 km nowej linii oświetlenia 
ulicznego i zainstalowanych zo-
stanie blisko 220 lamp ledowych. 
Obszar realizacji zadań to Osied-
le Piaski i Osiedle Pokoju. Łączny 
koszt inwestycji to kwota ponad 
1 mln zł, z czego 50 % stano-
wi dofinansowanie ze środków 
Spółdzielni Mieszkaniowej. 

M
ateriał w

yborczy KW
W

 "K.I.S. Piotra Kozłow
skiego"

Dobre wiadomości dla mieszkańców Osiedla Pokoju i Osiedla Piaski
28 marca, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kozienicach, pomiędzy Gmi-

ną Kozienice a Spółdzielnią Mieszkaniową w Kozienicach, podpisane zostało 
porozumienie o realizacji w 2024 roku budowy linii oświetlenia ulicznego i instalacji 
lamp ledowych na terenie Osiedla Pokoju i Osiedla Piaski w Kozienicach.
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PASJA, WIEDZA I OTWARTA GŁOWA
Czyli kim jest prawdziwy kolekcjoner  

Pewnego dnia, wieczorową 
porą, do kawiarni Kulturalna 
w Kozienicach wkroczył czło-
wiek z szablą. Szczęśliwie oka-
zało się, że celem jego wizyty 
nie była krwawa pomsta za 
przypaloną zapiekankę, lecz 
udział w kolejnym spotkaniu 
kolekcjonerów, podczas które-
go wspomniany oręż zmienił 
właściciela, a my skorzystali-
śmy z okazji, by podpytać o to 
i owo. Już po chwili oczywiste 
było, że nie będzie to ostat-
nia rozmowa, bo w ciagu po-
nad 40 minut udało się nam 
zaledwie naszkicować ogólny 
obraz tego kim właściwie ów 
kolekcjone jest, a z kim mylić 
go nie należy. Poniższy tekst 
prosimy zatem potraktować 
jako otwierający cykl. Na py-
tania odpowiadał Zygmunt 
Kempa oraz drugi kolekcjoner, 
którego prośbę o anonimo-
wość szanujemy, w tekście za-
tem występuje jako Kolekcjo-
ner 2 (K2).

OKO: Spotykacie się Kul-
turalnej od paru tygodni. To 
owocne spotkania? Patrząc 
z boku wyglądają na bardzo 
spokojne…

Zygmunt Kempa: Jeśli ktoś 
ma jakąś pasję, to chce ją z 
kimś dzielić, chce móc się 
czymś z nią związanym komuś 
pochwalić, chce uczestniczyć, 
zaistnieć, coś pozyskać, coś 
odsprzedać, czegoś się dowie-
dzieć… ale pasjonatów jest 
dużo i jeden jest konkurentem 
dla drugiego, więc jak tacy pa-
sjonaci się spotykają, to cza-
sem nawet za dużo ze sobą nie 
rozmawiają. Coś sobie oferują, 
ale już swoją wiedzą tak zbyt 
wylewnie się nie dzielą, chęt-
niej występują jako, powiedz-
my, kompetentni dysponenci 
swoich zbiorów. Amator co in-
nego: będzie dopytywał “A co 
masz? A to i tamto też masz? 
A ile byś chciał za to?”, a mnie 
już na takie dopytywanie się, 
szczerze mówiąc, łapie para-
liż. Inny znów: milczy. Bo niby 
się uczy, niby chce coś zbierać, 
niby nie chce, ma jakąś jedną 
rzecz i sam nie wie, czym chce 
ją pokazać, czy nie i czy warto… 
“a może mi to wycenią?”. Ko-
lekcjonerzy od razu widzą, gdy 
rozmawia z nimi ktoś taki sie-
bie niepewny. Czasem się nim 
zaopiekują, czasem będą wole-
li rozmawiać i robić interesy we 
własnym gronie.

Czyli kim jest według Pana 
w takim razie taki prawdziwy 
kolekcjoner, Kolekcjoner przez 
duże K?

ZK: Jest to na pewno czło-
wiek, który przynajmniej jed-
ną dziedziną zajmuje się tak 
długo i rzetelnie, że zna ją od 
podszewki. Ale żeby opisać tak 
z detalami? To trudne, przecież 
to jak omówić monetę: ona 
ma tyle cech - wymiary, gru-
bość, średnicę, ciężar, kolor, 
użyty stop… Większość z nich 
każdy może określić, oglądając 
tę monetę… ale kolekcjoner 
tego nie musi robić, bo on to 
wie! A jednocześnie od razu, 
wzrokowo, rozpozna też cechy 
nieoczywiste, takie jak np. jej 
stan, oszacuje wartość… Żeby 

ocenić jeszcze inne cechy zało-
ży bawełniane rękawiczki, jeśli 
stwierdzi, że trzeba - a on od 
razu będzie wiedział, czy trze-
ba, czy nie. Będzie wiedział, 
jak tę monetę trzymać, bo tu 
wcale nie trzeba ściskać. To jak 
z pieszczeniem kobiety: trzeba 
to przecież robić tak, żeby czu-
ła pieszczoty, a nie macanie.

Jak dla mnie, wymienił Pan 
dotąd trzy cechy Kolekcjo-
nera: jest to pasjonat, jest to 
ktoś, kto ma wiedzę i ktoś, kto 
wie, jak się ze zbiorami obcho-
dzić.

ZK: To jest również handlarz. 
I to przedniej klasy, bo taki, co 
się zna. Cena rynkowa dla nie-
go to nie jest to, co ktoś mu po-
wie, tylko to, co on sam wie… i 
czuje, bo to się też czuje.

Jak zatem odróżnić kolekcjo-
nera od handlarza starociami?

ZK: U handlarza starociami 
na stoisku będzie wszystko: i 
szabla, i odznaczenia, i mone-
ta, i książki. A czasem - coś, nie 
wiadomo co, tzn. on nie wie 
co ma, ale bierze to w komis 
czy na ryzyko, ludzie przycho-
dzą, znajdzie się ktoś, kto się 
zna, zerknie… i tak przedmiot 
trafia do kolekcjonera. Handel 
między kolekcjonerami wyglą-
da już zupełnie inaczej. Kolek-
cjoner się specjalizuje, ma bo-
gate doświadczenie, posiada 
i studiuje katalogi, korzysta z 
różnych opracowań. Jeśli wy-
powiada się o czymś specja-
listycznym, to źródłowo, czyli 
nie tylko coś wie, ale też wie, 
skąd to wie, potrafi powołać 
się na konkretne materiały. Ko-
lekcjoner jest też na czasie, śle-
dzi rynek. Jeśli pojawi się np. 
nowa moneta, powiedzmy Sta-
nisław August czy Boratynki, 
powiększa się katalog, bo np. 
dotąd rynek danej pozycji nie 
widział. Czegoś niby nie było – 
a tu jednak jest, kolekcjonerzy 
pokazują swoje egzemplarze, 
porównują, najpiękniejsze oka-
zy się fotografuje i są wprowa-
dzane do katalogu. Który, oczy-
wiście, wcześniej czy później 
znów trzeba będzie uzupełnić.

K2: Są ciekawe zjawiska, wy-
nikające z tego, że kiedyś nie 
było wymiany informacji ze 
względu na szczelne granice. 
Taka historia na przykładziej 
wymienionej tu wcześniej ma-
łej miedzianej monety: za cza-
sów Potopu, Szwedzi wywieźli 
z ziem polskich masę dóbr 
wartościowych. Nasi kolekcjo-
nerzy, dążąc do powiększenia 
swoich zbiorów i wiedząc, że w 
Szwecji może być wiele monet, 
które u nas z obiegu zniknęły, a 
jeśli były, to bardzo niewiele i 
osiągały zawrotne ceny, starali 
się po 1990 roku nawiązać ze 
Szwedami kontakty handlowe. 
I co się okazało, gdy nastąpiła 
wymiana informacji? Szwe-
dzi tych miedzianych monet 
też nie mają. Zwyczajnie nie 
opłacało im się tego wozić do 
Szwecji. No to gdzie się po-
działy? Szukamy. Oni mają ten 
okres bardzo dobrze udoku-
mentowany, bo tu kradli nie 
tyle indywidualni żołnierze, co 
państwo, król, więc wszystko 

zostało zapisane. Efekt kwe-
rendy w archiwach: monety w 
spisach brak. Zwykła, miedzia-
na moneta, która u nas osiąga-
ła cenę małego Fiata. I jak się 
to wyjaśniło? Otóż gdy weszły 
wykrywacze metali, a prawo 
polskie tolerowało jeszcze 
poszukiwania z ich użyciem, 
dużo takich monet znaleziono 
np. w rejonie Puszczy Kozie-
nickiej. Nie występowały na 
obecnych szlakach turystycz-
nych, oznaczonych drogach, 
nie było ich np. na Królewskim 
Gościńcu, tylko często w od-
ległości 100 i więcej metrów 
od nich, nawet do kilometra. 
Monety były znajdowane w 
stosach, uszkodzone, nadpa-
lone ogniem, towarzyszyły im 
elementy wozów i tym podob-
ne rzeczy. Ewidentnie wozy zo-
stały wyrzucone z drogi i rzeczy 
uznane za niewartościowe tam 
zostały. Nikt ich nie zrabował, 
prawdopodobnie dlatego, że 
gęstośc zaludnienia po najeź-
dzie Rakoczego tak zmalała, że 
nie miał za bardzo kto tego sza-
brować, a nim ludzie wrócili, 
natura sama to zamaskowała. 
Koniec tej historii? W momen-
cie, gdy po tych wszystkich 
poszukiwawczych perypetiach 
znaleziono nagle dużą ilość tej 
cennej monety, jej cena poszy-
bowała w dół. Jeśli ktoś miał  
w niej ulokowaną fortunę, to 
ją stracił. I teraz: kolekcjonera 
to nie zmartwiło, za to bardzo 
zmartwiło handlarza - i to jest 
ta zasadnicza różnica między 
nimi.

Czyli kolekcjoner musi być 
czasem i detektywem! To 
jest przecież historia niczym z 
Pana Samochodzika…

K2: Trochę tak. Z czasów naj-
nowszych: gdy tylko wybuchła 
wojna w Ukrainie i ludzie nie 
byli pewni, co będzie dalej, za-
częło się lokowanie pieniędzy 
w złotych i srebrnych mone-
tach. I już po chwili dało się to 
odczuć także na naszym ryn-
ku. Potem, wraz ze zmianami 
na froncie, trend się odwrócił, 
ale to ciekawe, jak powiedz-
my kontrofensywa charkowska 
wpływa na to, ile będzie kosz-
tować dla polskiego kolekcjo-
nera dana moneta. A przecież 
czasem te związki są jeszcze 
ciekawsze: pewne kraje, któ-
re po cichu rozwijają przemysł 
nuklearny, potrafiły wykupy-
wać duże ilości potrzebnego 
w tej branży srebra, także w 
postaci monet. Czyli tutaj od-
wrotnie, niż w wypadku Szwe-
dów, moneta zaczęła z rynku 
znikać - i to bezpowrotnie, bo 
to szło na przetopienie - a jej 
cena rosnąć. I tym razem to 
handlarz się ucieszył, a kolek-
cjoner zmartwił. A jest przecież 
jeszcze problem Chin, które 
są w tym momencie w stanie 
na zamówienie wyproduko-
wać każdą monetę, a raczej jej 
wierną podróbkę.

ZK: Problem głównie dla ko-
lekcjonera, dla którego liczy 
się wartość historyczna, która 
handlarzowi jest przeważnie 
obojętna. Chociaż kolekcjoner 
to mimo wszystko odróżni, bo 
my monetę oglądamy w takim 
powiększeniu iz taką uwagą, że 

widać tam detale takie jak wy-
sokość, grubość i wybrzuszenie 
liter tworzących na niej napisy, 
a tego wszystkiego precyzyjnie 
zreprodukować nie sposób.

Czy można być skutecznym 
kolekcjonerem nie dysponując 
dużymi środkami?

ZK: Można, bo nie trzeba 
przecież iść w złoto i srebro, 
jest mnóstwo innych cieka-
wych monet, można stworzyć 
ciekawą kolekcję, zbierając np. 
ten sam nominał ze wszystkich 
możliwych krajów, a tak na-
prawdę o statusie kolekcjone-
ra decyduje przecież nie to, ile 
wyda, tylko ile wie. Prawdziwy 
kolekcjoner to człowiek z ot-
wartą głową, ciekawy świata i 
gotowy do poszerzania swojej 
wiedzy.

Mowa była o zmianie, jaką 
przyniosło otwarcie granic. A 
Internet?

K2: Tu przede wszystkim 
zmieniło się to, że kiedyś oso-
ba niezorientowana nie mogła 
przed przyjściem do handlarza 
łatwo sprawdzić wartości da-
nego przedmiotu, musiała brać 
jego wycenę za dobrą monetę. 
Teraz jest to możliwe, więc ten 
handel jest w pewnym sensie 
może uczciwszy. Przy okazji 
po raz trzeci mamy tu różnicę 
między handlarzem i kolekcjo-
nerem: kolekcjoner cieszy się z 
możliwości nawiązywania sze-
rokich kontaktów i nabywania 
wiedzy, dla handlarza z kolei 
byłoby lepiej, gdyby te kontak-
ty byly ściśle branżowe, a spe-
cjalistyczna wiedza nieco mniej 
dostępna.

Kiedy zatem kolekcjonerzy 
spotkają się znów w Kultural-
nej?

ZK:  W poniedziałek, 29 
kwietnia, o godz. 18:00. Zapra-
szamy serdecznie!

PRAWYM OKIEM

rozwój wygrywa
W chwili, kiedy piszę te słowa, nie wiem, czy Ma-

riusz prawda odpowie na propozycję piotra Kozłow-
skiego w sprawie debaty przed ii turą wyborów na 
Burmistrza gminy Kozienice.

Mariusza znam kilka ładnych lat, dłużej niż Piotra. To 
wynik nie tylko różnicy wieku (Piotr jest sporo młodszy 
od nas), ale też ścieżki zawodowej. W latach 90. ubie-
głego wieku otworzyłem firmę Kordas, grono przed-
siębiorców w Kozienicach było wtedy bardzo aktyw-
ne. Byłem współzałożycielem Stowarzyszenia Kupców 
i Przedsiębiorców, również Samorządowego Forum 
Ziemi Kozienickiej – jako komitet wyborczy- powstało 
1998 roku. Też tam obaj byliśmy z Mariuszem (o czym w 
historii SFZK brak choćby słowa, co dotyczy zresztą nie 
tylko mnie). Trudno jednak zapomnieć ile rozmów od-
byliśmy w różnych sprawach, udawało nam się jednak 
zawsze osiągać jakiś consensus. Aż do czasu powstania 
Spółdzielni Socjalnej „Przystanek Kozienice”.

Mariusz, nigdy nie przyszedłeś, nie zapytałeś, jak dzia-
ła spółdzielnia, z jakimi problemami się boryka. Swo-
je opinie wyrażałeś na sesjach rady miejskiej, podając 
w wątpliwość w ogóle sens naszego istnienia. Nie tak 
dawno zapytałem Cię wprost o to, wymigałeś się od 
odpowiedzi, w stylu: mi chodziło tylko o szczegóły, po 
co, na co itp. Zapraszałem Cię do kawiarni Kulturalna – 
żebyś zobaczył co się u nas dzieje, że to nie jest tylko 
miejsce do wypicia kawy, zjedzenia czegoś słodkiego 
lub bardziej treściwego. To tak naprawdę placówka 
kultury, która funkcjonuje dzięki ludziom tu zatrudnio-
nym i dzięki tym, którzy mają pasje, chęci i występują 
u nas. Masz dyplom MBA, ten prawdziwy, więc przyjdź 
i porozmawiaj również z pracownikami spółdzielni. 
Może znajdziesz czas, bez względu na wynik wyborczy,  
zapraszam.

Piotra poznałem już jako samorządowca i powiem 
krótko, facet jest po prostu doskonały w przygotowa-
niu i realizacji projektów. Już w Głowaczowie przekra-
czał sufit, więcej nie mógł, bo ograniczał go tzw. wkład 
własny, który przy małym budżecie gminy nie był duży. 
Teraz w Kozienicach Piotr spowodował taki napływ 
środków, o jakich inni mogą pomarzyć. Dlatego wolę 
rozwój, nie malkontenctwo.

Edmund Kordas
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GMINA JEDLIŃSK
Mieszkańcy 
Gminy Jedlińsk
7 kwietnia 2024 r. 

stawiliśmy się tłumnie  
w lokalach wyborczych. 
Frekwencja wyniosła aż 
57%. napawa mnie dumą 
fakt, że tak wysoko cenią 
sobie państwo demokra-
cję i wpływ jaki ona daje 
na nasze najbliższe oto-
czenie. jestem wdzięczna 
za każdy oddany głos na 
moją osobę – z serca dzię-
kuję, a kontrkandydatom 
gratuluję wyniku.

głosy policzone, wyni-
ki już znamy i wiemy, że 
czeka nas ii tura wybo-
rów. zachęcam do wzię-
cia w niej udziału, wpływ 
na jej wyniki ma każdy 
z Waszych oddanych  
głosów.

traktuję te dodatkowe 
dwa tygodnie jako oka-
zję do prowadzenia roz-
mów o gminie jedlińsk  
i jej przyszłości.  cennym 
jest dla mnie wsparcie 
pana pawła Wójcika, któ-
rego poglądy dotyczące 
rozwoju i funkcjonowa-
nia gminy są podobne do 
moich. jesteśmy otwarci 
na mieszkańców, na Wa-
sze potrzeby. gmina to 
nie „prywatny folwark” 
jej władz, gmina to my – 
mieszkańcy.

zapraszam do kontak-
tu, zachęcam do dyskusji 
i zadawania pytań.

Moje planY 
DotYczĄce gMinY

inFrastrUKtUra
DrogoWa
1. Budowa dróg gmin-

nych i powiatowych wraz 
z chodnikami dla pieszych;

2. Zwiększone bezpie-
czeństwo drogowe w oto-
czeniu szkół, w tym wznie-
sione skrzyżowania;

3. Bezpieczne przejścia 
dla pieszych;

4. Realizacja projektu 
„Cudze chwalicie – swego 
nie znacie” – ścieżka rowe-
rowa na terenie gminy.

BezpieczeŃstWo
i zDroWie
1. Wyposażenie gmin-

nych ośrodków zdrowia 
w nowoczesny sprzęt me-
dyczny; 

2. Realizacja projektów 
profilaktyczno - zdrowot-
nych dla dzieci, młodzieży 
i dorosłych w tym bezpłat-
ne badania;

3. Promowanie aktyw-
ności fizycznej poprzez 
wspieranie klubów i sekcji 
sportowych; 

4. Wsparcie osób z nie-
pełnosprawnościami, li-
kwidacja barier umożli-
wiających udział w życiu 
społecznym;

5. Dom seniora – dzien-

na opieka nad seniorami, 
zajęcia terapeutyczne, 
rekreacyjno-spor towe, 
kulturalno – oświatowe, w 
tym nauka nowych tech-
nologii;

6. Wsparcie i pomoc dla 
wolontariatu, współpraca 
z uczniami szkół z terenu 
gminy,

7. Doposażanie jedno-
stek OSP w nowy sprzęt;

8. Współpraca z Komisa-
riatem Policji w Jedlińsku   

UŁatWienia 
Dla MieszKaŃcÓW

1. Przywrócenie kursów 
komunikacji publicznej 
Jedlińsk – Radom w week-
endy, niedziela i święta;

2. Rozbudowa istniejące-
go targowiska oraz parkin-
gu,  publiczna toaleta;

3. Bezpłatna pomoc 
w zakresie wypełniania 

wniosków o dopłaty bez-
pośrednie;

4. Innowacje, nowe tech-
nologie w komunikacji z 
urzędem – możliwość zała-
twiania spraw urzędowych 
poprzez internet;

5. Otwarcie w Jedlińsku 
filii Wydziału Komunikacji 
Starostwa Powiatowego w 
Radomiu

ŚroDoWisKo 
i gospoDarKa

1. Budowa wodociągu na 
terenie całej gminy;

2. Kanalizacja na terenie 
całej gminy i rozbudowa 
oczyszczalni ścieków;

3. Rozbudowa linii świat-
łowodu;

4. Rozbudowa linii gazo-
ciągu;

5. Realizacja projektów i 
programów ekologicznych 
m. in. "Czyste powietrze"

nasi MŁoDsi 
MieszKaŃcY

1.  Otwarcie żłobka;
2.  Aktywizacja młodzie-

ży do  uczestnictwa w ży-
ciu społecznym, organi-
zacja zajęć  rozwijających   
zainteresowania i umiejęt-
ności;

3. Budowa  skate parku 
na terenie rekreacyjno-
-sportowym oraz "kafejki".

FUnDUsze Unijne 
i KrajoWe

1. Pozyskiwanie środków 
europejskich w ramach 
nowej perspektywy finan-
sowej;

2. Pozyskiwanie środków 
w ramach Polskiej Pomocy 
Rozwojowej;

3. Pozyskiwanie środków 
z budżetu  państwa.

Mój program wyborczy 
i zawarte w nich pomysły 
będę realizować wspól-
nie z Radą Gminy, sołtysa-
mi ale przede wszystkim 
Wami, mieszkańcami.

Obiecuję, że na bieżąco 
będę Państwa informo-
wała o stopniu wykonania 
programu wyborczego.

Bardzo proszę państwa 
o poparcie i oddanie na 
mnie głosu 21 kwietnia 
2024 r.

 
Z wyrazami szacunku

Kandydat na wójta 
Gminy Jedlińsk

Teodozja Bień

MateriaŁ WYBorczY KWW 
aKtYWnY saMorzĄD 24

Paweł Wójcik udziela poparcia Teodozji Bień.n 
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na oKo DoKŁaDniej niŻ na Ucho
25 marca odbył się w kozienickiej kawiarni Kulturalna kolejny niezwykle udany koncert, 

gratka dla miłośników, powiedzmy, poezji śpiewanej - ale tej śpiewanej pełną piersią i z 
przytupem, a nie romantycznie memłanej pod nosem.

Jana Kondraka mogliśmy w 
ostatnich latach w kawiarni Kul-
turalna usłyszeć już kilkakrot-
nie, Piotr Selim również już u 
nas występował. Dla bywalców 
są to zatem postacie poniekąd  
osłuchane i opatrzone - warto 
zatem może w tym miejscu przy-
pomnieć, co uczynił był zresztą 
uprzejmie tego wieczoru sam 
pan Jan, że możliwość spotka-
nia się z muzyką tych artystów 
podczas koncertów otwartych 
dla wszystkich i darmowych nie 
jest wcale czymś oczywistym. 
Przeciwnie, jest to raczej szczęś-
liwym ewenementem, który tak 
naprawdę zawdzięczamy  wielo-
letniej znajomości Jana Kondra-
ka z gospodarzem Kulturalnej, 
Edmundem Kordasem. Dość po-
wiedzieć, że nazwisko prezesa 
Spółdzielni Socjalnej “Przystanek 
Kozienice” widnieje we wkład-
ce do pierwszej kasety Mistrza 
wydanej w latach 80., gdzie wy-
mieniony jest bodaj jako osoba 
odpowiedzialna za wybór utwo-
rów, w związku z czym dziś, po 
latach, Jan Kondrak, pomimo że 
ścieżki jego kariery wiły się w 
międzyczasie po całym świecie, 
a ile kosztuje dziś wstęp na jego 
koncerty każdy może spraw-
dzić sobie w Internecie, wciąż 

nie potrafi odrzucić zaproszenia 
do Kozienic, z czego możemy  
się tylko cieszyć.

Sam koncert to, jak należało 
się spodziewać, niezrównany 
popis instrumentalnej i wokal-
nej biegłości, zaklętej w tekstach 
erudycji, fajnej, lekko nonszalan-
ckiej, ale zawsze pełnej szacunku 
dla publiczności konferansjerki 
oraz gawędziarskiego talentu, bo 
obaj artyści nie byliby sobą, żeby, 
wybrawszy piosenki ze swoich 
przepastnych katalogów, nie wy-
jaśnili publice dlaczego akurat 
ten utwór, o czym opowiada, 
czym był inspirowany i tak dalej. 
Nie zabrakło także, rzecz jasna, 

włączania publiczności do wspól-
nej zabawy (częste prośby współ-
udział wokalny lub rytmiczny) 
oraz anegdot pozamuzycznych. 
Dowiedzieliśmy się, między in-
nymi, że dobie elektronicznych 
stroików do instrumentów, na 
oko można oznaczać “dokładniej 
niż na ucho” i co o tym paradok-
sie myśli zawodowy muzyk. Kon-
cert był urozmaicony, z równym 
chyba repertuarowym wkładem 
obu artystów.

Organizatorem wydarzenia 
była Spółdzielnia socjalna „Przy-
stanek Kozienice”, a koncert zo-
stał dofinansowany ze środków 
Gminy Kozienice.

Pogoda dopisuje, słońce przy-
grzewa tak, że momentami 

wydaje się, że pomyliło pory 
roku, przeskakując od razu do 
lata… kawiarnia Kulturalna ru-
sza na odsiecz!

Wiele, wiele mieliśmy w ostat-
nich miesiącach pytań o to, kiedy  
znów pojawią się w sprzedaży 
nasze genialne lody, które tak 
bardzo polubiliście Państwo rok 
temu. Cóż: donosimy niniejszym, 
że lody powróciły - jeszcze lep-
sze, bardziej aksamitne i w jesz-
cze większej gamie smaków, my 
zaś mamy jeszcze więcej pomy-
słów na ich podanie!

ZAPRASZAMY NAJSERDECZ-
NIEJ, TAKŻE NA GOFRY, CIASTA, 
MROŻONĄ KAWĘ, PIZZĘ, ZAPIE-
KANKI WŁOSKIE KLASYCZNE… 
CZEKAMY NA WAS!

zoBacz WYDarzenia z KUltUralnej 

na YoUtUBe!
Miło jest nam donieść, że kawiarnia kulturalna ma wresz-

cie swój kanał YT, na którym będziemy sukcesywnie 
umieszczać nagrania z odbywających się u nas wydarzeń.

Na razie znajdziecie tam Pań-
stwo obszerny wywiad z Or-
derem Lg przeprowadzony 23 
marca 2024 przez Katarzynę Ry-
baniec podczas wydarzenia Kul-
tuRap (warsztaty hip-hopowe + 
koncert Ordera), a za chwilę - być 
może już w momencie, gdy ten 
numer trafi do dystrybucji - peł-
ny zapis koncertu Jana Kondraka 
i Piotra Selima, z którego relację 
znajdziecie Państwo obok. 

Zapraszamy!


